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Z A P I S N I K 

1. sjednice Rektorskoga zbora u akademskoj 2022./2023. godini održane 8. 
studenoga 2022. na Sveučilištu u Zagrebu s početkom u 15 sati. 

Članovi Rektorskoga zbora s pravom glasovanja:  

1. prof. dr. sc. Stjepan Lakušić, rektor Sveučilišta u Zagrebu i predsjednik 
Rektorskoga zbora,  

2. prof. dr. sc. Dragan Ljutić, rektor Sveučilišta u Splitu i zamjenik predsjednika 
Rektorskoga zbora,  

3. prof. dr. sc. Snježana Prijić-Samaržija, rektorica Sveučilišta u Rijeci, 
4. prof. dr. sc. Vlado Guberac, rektor Sveučilišta J.J. Strossmayera u Osijeku, 
5. prof. dr. sc. Dijana Vican, rektorica Sveučilišta u Zadru, 
6. prof. dr. sc. Nikša Burum, rektor Sveučilišta u Dubrovniku, 
7. izv. prof. dr. sc. Valter Boljunčić, prorektor Sveučilišta J. Dobrile u Puli, 
8. prof. dr. sc. Marin Milković, rektor Sveučilišta Sjever, 
9. prof. dr. sc. Ivan Samardžić, rektor Sveučilišta u Slavonskom Brodu, 
10. prof. dr. sc. Željko Tanjić, rektor Hrvatskog katoličkog sveučilišta, 
11. prof. dr. sc. Ivo Andrijanić, rektor Libertas međunarodnog sveučilišta, 
12. prof. dr. sc. Vlatko Cvrtila, rektor Sveučilišta VERN, 

 
Članovi Rektorskoga zbora bez prava glasovanja: 

13. izv. prof. dr. sc. Damir Jugo, predsjednik Zbora veleučilišta, 
14. prof. dr. sc. Zoran Tomić, rektor Sveučilišta u Mostaru, 
15. Bruna Bandula, predsjednica Hrvatskog studentskog zbora,  

Ostali: 

16. prof. dr sc. Radovan Fuchs, ministar znanosti i obrazovanja,  
17. Ivica Šušak, dipl. iur., državni tajnik u Ministarstvu znanosti i obrazovanja, 
18. prof. dr. sc. Mirjana Polić Bobić, predsjednica Nacionalnog vijeća za 

znanost, visoko obrazovanje i tehnološki razvoj, 
19. mr. sc. Sandra Bezjak, v.d. ravnatelja Agencije za znanost i visoko 

obrazovanje,  
20. Heli Hajdić-Nikolić, dipl.iur., glavna tajnica Sveučilišta u Zagrebu,  
21. Roberta Hlača Mlinar, dipl.iur., glavna tajnica Sveučilišta u Rijeci, 
22. Andrea Mešanović, asistentica rektorice Sveučilišta u Rijeci, 
23. Paula Pavletić, prof., tajnica Rektorskoga zbora, 
24. Petra Lojen, mag. oec., stručna suradnica u Uredu Rektorskoga zbora. 

Sjednicom predsjeda prof. dr. sc. Stjepan Lakušić, predsjednik Rektorskoga zbora 
u akademskoj 2022./2023. godini (u daljnjem tekstu: predsjednik Rektorskoga 
zbora).  

Predsjednik Rektorskoga zbora otvorio je 1. sjednicu Rektorskoga zbora u 
akademskoj godini 2022./2023. te na početku pozdravio sve prisutne rektore, 
ministra znanosti i obrazovanja prof. dr. sc. Radovana Fuchsa i državnog tajnika 
Ivicu Šuška. Posebno je pozdravio rektore privatnih sveučilišta prof. dr. sc. Željka 
Tanjića, prof. dr. sc. Ivu Andrijanića i prof. dr. sc. Vlatka Cvrtilu koji sukladno novom 
Zakonu o visokom obrazovanju i znanstvenoj djelatnosti sudjeluju na sjednicama 
Rektorskoga zbora kao članovi s pravom odlučivanja. Također je pozdravio i 
novoizabranu predsjednicu Hrvatskog studentskog zbora Brunu Bandulu kao i 
ostale prisutne kolege te im zahvalio na dolasku.  



 

Predsjednik Rektorskoga zbora na početku je predložio nadopunu dnevnog reda 
točkom 10. „Imenovanje predstavnika Rektorskoga zbora i njegova zamjenika u 
Odbor za praćenje provedbe Programa Konkurentnost i kohezija 2021.-2027. i 
Integriranog teritorijalnog programa 2021.-2027.“, a točka „Razno“ postaje točka 
11.  

Na pitanje predsjednika Rektorskoga zbora ima li još prijedloga za nadopuom 
dnevnog reda prof. dr. sc. Dijana Vican izvijestila je o dopisu upućenom 
predsjednici Europskog parlamenta i cijelom nizu adresanata europskih institucija, 
a koji je potpisao prof. Damir Boras u rujnu, dok je još obnašao funkcije rektora 
Sveučilišta u Zagrebu. U dopisu rektor Boras u ime Senata Sveučilišta u Zagrebu 
negativno govori o novom Zakonu o visokom obrazovanju i znanstvenoj djelatnosti 
te načinu na koji je donesen. Upitala je rektora Lakušića ima li saznanja o tome 
dopisu i stoji li iza iznesenih tvrdnji doista Senat Sveučilišta u Zagrebu ili se radi o 
individualnom stavu rektora. Istakla je da se, uz veliko uvažavanje bivšeg rektora 
Borasa, kao rektorica Sveučilišta u Zadru i aktivna pripadnica visokoškolske 
zajednice ograđuje od tvrdnji navedenih u dopisu.  

Predsjednik Rektorskoga zbora odgovorio je kako do sada nije bio upoznat sa 
spomenutim dopisom kao ni njegovim sadržajem te da o njemu Senat Sveučilišta 
u Zagrebu nije raspravljao. Predložio je da se o istome raspravi pod točkom 4.  

Slijedom navedenog predložio je sljedeći 

     Dnevni red: 

1. Prihvaćanje zapisnika 11. sjednice Rektorskoga zbora u akademskoj 
2021./22. godini održane 9. rujna 2022.;  

2. Prihvaćanje zapisnika 12. sjednice Rektorskoga zbora u akademskoj 
2021./2022. godini održane elektroničkim putem 20. rujna 2022., 

3. Organizacija rada Rektorskoga zbora; 
4. Otvorena pitanja s Ministarstvom znanosti i obrazovanja; 
5. Imenovanje predstavnika Rektorskoga zbora (rektora) za 

pregovaranje o kolektivnom ugovoru za područje visokog 
obrazovanja, znanstvene i umjetničke djelatnosti; 

6. Prijedlog kandidata za članove Nacionalnog vijeća za visoko 
obrazovanje, znanost i tehnološki razvoj; 

7. Imenovanje predstavnika Rektorskoga zbora za članove radnih 
skupina iz nadležnosti Ministarstva znanosti i obrazovanja; 

8. Imenovanje predstavnika Rektorskoga zbora na sastanku ravnatelja 
uprava nadležnih za visoko obrazovanje; 

9. Razrješenje dosadašnjeg i imenovanje novog zamjenika 
predstavnice Rektorskoga zbora u Radnoj skupini Solidarna 
Hrvatska;  

10. Imenovanje predstavnika Rektorskoga zbora i njegova zamjenika u 
Odbor za praćenje provedbe Programa Konkurentnost i kohezija 
2021.-2027. i Integriranog teritorijalnog programa 2021.-2027.; 

11. Razno.  

     Nadopunjeni dnevni red je jednoglasno prihvaćen.  

Ad.1. Prihvaćanje zapisnika 11. sjednice Rektorskoga zbora u akademskoj 
2021./22. godini održane 9. rujna 2022. 

Predsjednik Rektorskoga zbora rekao je da je u materijalima za sjednicu 
dostavljen tekst prijedloga zapisnika 11. sjednice Rektorskoga zbora u akademskoj 
godini 2021./2022. održane 9. rujna 2022. Budući da primjedbi na zapisnik nije bilo, 
zapisnik 11. sjednice Rektorskoga zbora u ak. god. 2021./2022. jednoglasno je 
prihvaćen u cijelosti. 



 

Ad.2. Prihvaćanje zapisnika 12. sjednice Rektorskoga zbora u akademskoj 
2021./2022. godini održane elektroničkim putem 20. rujna 2022. 

Predsjednik Rektorskoga zbora rekao je da je u materijalima za sjednicu također 
dostavljen tekst prijedloga zapisnika 12. sjednice Rektorskoga zbora održane u 
akademskoj godini 2021./2022. elektroničkim putem 20. rujna 2022. Budući da 
primjedbi na zapisnik nije bilo, zapisnik 12. sjednice Rektorskoga zbora u ak.god. 
2021./2022. jednoglasno je prihvaćen u cijelosti. 

Ad.3. Organizacija rada Rektorskoga zbora 

Predsjednik Rektorskoga zbora u okviru ove točke ustvrdio je da sukladno čl. 93. 
novog Zakona o visokom obrazovanju i znanstvenoj djelatnosti članovi 
Rektorskoga zbora s pravom odlučivanja postaju rektor Hrvatskog katoličkog 
sveučilišta prof. dr. sc. Željko Tanjić, rektor Libertas međunarodnog sveučilišta 
prof. dr. sc. Ivo Andrijanić i rektor Sveučilišta VERN prof. dr. sc. Vlatko Cvrtila. 
Nada se da će prijedlozi rektora privatnih sveučilišta unaprijediti rad Rektorskoga 
zbora te se raduje budućoj suradnji. Nadalje je izvijestio da je sukladno Zakonu 
Nezavisnom sindikatu znanosti i visokog obrazovanja kao reprezentativnom 
sindikatu iz područja znanosti i visokog obrazovanja poslana molba za 
imenovanjem predstavnika koji će sudjelovati u radu Rektorskoga zbora bez prava 
odlučivanja, ali do vremena održavanja sjednice odgovor još nije pristigao. Vezano 
uz dinamiku održavanja sjednica Rektorskoga zbora, rektor Lakušić predložio je 
da se sjednice sazvaju prema potrebi ovisno o temama o kojima je potrebno 
raspraviti, kao što je praksa bila i u prethodnoj akademskoj godini. Također rekao 
je da postoji mogućnost organiziranja i tematskih rasprava na sjednicama sa 
unaprijed definiranim temama. Sukladno novom Zakonu, potrebno je uskladiti 
Poslovnik o radu Rektorskoga zbora te je predložio formiranje Radne skupine koja 
će predložiti određena riješenja kao npr. vezano  uz izbor predsjednika i zamjenika, 
trajanje mandata rektora ili moguće ponederiranje glasova. Predložio je da članovi 
Radne skupine budu rektor ili rektori koji su do sada već obnašali funkciju 
predsjednika Rektorskoga zbora, pravni stručnjak vezan uz usklađivanje sa 
zakonskim okvirom i administrativna podrška.  

Prof. dr. sc. Dijana Vican rekla je da je protiv mijenjanja sastava Rektorskoga 
zbora istaknuvši da omasovljenjem članova to tijelo neće povećati vrijednost. 
Ponovila je da su rektori na integriranim sveučilištima direktno odgovorni za svaki 
segment svojega sveučilišta, a Rektorski zbor predstavlja časno savjetodavno 
tijelo vrha visokoškolske zajednice.  

Prof. dr. sc. Vlado Guberac podržao je prijedlog o formiranju spomenute Radne 
skupine pritom istaknuvši da ponderiranje glasova nije potrebno. 

Prof. dr. sc. Snježana Prijić-Samaržija također je podržala prijedlog o formiranju 
Radne skupine istaknuvši da je važno pravno viđenje zbog kojeg predlaže da i 
kolege tajnici sudjeluju u radu te članovima Rektorskoga zbora izlože alternativna 
rješenja o kojima će se potom raspravljati. 

Nakon provedene rasprave predsjednik Rektorskoga zbora predlaže, a članovi 
Rektorskoga zbora jednoglasno donose sljedeću 

ODLUKU 

o imenovanju Povjerenstva za izradu Poslovnika o radu Rektorskoga zbora 

I. 



 

Imenuje se Povjerenstvo za izradu Poslovnika o radu Rektorskoga zbora u 
sastavu: 

1. prof. dr. sc. Marin Milković, rektor Sveučilišta Sjever, predsjednik 
2. prof. dr. sc. Snježana Prijić-Samarżija, rektorica Sveučilišta u Rijeci 
3. prof. dr. sc. Vlado Guberac, rektor Sveučilišta J. J. Strossmayera u    
    Osijeku 
4. prof. dr. sc. Dijana Vican, rektorica Sveučilišta u Zadru 
5. prof. dr. sc. Nikša Burum, rektor Sveučilišta u Dubrovniku 
6. Heli Hajdić-Nikolić, dipl. iur., glavna tajnica Sveučilišta u Zagrebu 
7. Roberta Hlača-Mlinar, dipl. iur., glavna tajnica Sveučilišta u Rijeci 
8. Paula Pavletić, prof., tajnica Rektorskoga zbora 
 

II. 

Zadužuje se Povjerenstvo iz točke l. ove Odluke da najkasnije do 31. ožujka 
2023. izradi Poslovnik o radu Rektorskoga zbora u skladu s odredbama 
Zakona o visokom obrazovanju i znanstvenoj djelatnosti („Narodne novine" 
br. 119/2022). 

III. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

Predjednik Rektorskoga zbora nadalje je rekao da sukladno čl. 93 stavak 2 točka 
3. novoga Zakona, Rektorski zbor predlaže Nacionalnom vijeću nastavne i stručne 
elemente Nacionalnih sveučilišnih, umjetničkih i znanstvenih kriterija stoga bi na 
sljedećoj sjednici trebalo imenovati Povjerenstvo koje će izraditi prijedlog kriterija, 
a predlaže da u radu Povjerenstva sudjeluju po jedan predstavnik svakog 
sveučilišta.   

     Ad.4. Otvorena pitanja s Ministarstvom znanosti i obrazovanja 

Predsjednik Rektorskoga zbora predložio je nekoliko tema o kojima bi Rektorski 
zbor trebao razgovarati sa predstavnicima MZO-a: primjena novog Zakona o 
visokom obrazovanju i znanstvenoj djelatnosti, pitanja vezana uz sklapanje 
programskih ugovora, korištenje vlastitih sredstava na sveučilištima, uloga 
Agencije za znanost i visoko obrazovanje kao i maloprije spomenuta tema o 
dopisima koji dolaze na tijela EU a nisu prije prošla raspravu na senatima 
sveučilišta što dovodi u pitanje odgovornost osobe koja je dopis potpisala.    

Prof. dr. sc. Radovan Fuchs je na početku izvijestio o upisima na javna visoka 
učilišta u 2022./2023. akademskoj godini te rekao da je ove godine u odnosu na 
godinu ranije upisano 5% manje studenata na sveučilišnim prijediplomskim i 
integriranim prijediplomskim i diplomskim studijima, dok su upisi na diplomske 
studije za 16% manji u odnosu na akademsku godinu 2021./2022. Izvijestio je i da 
je MZO za ak. god. 2022./2023. objavilo natječaj za dodjelu 12 000 stipendija u 
iznosu 1.500 kuna mjesečno. Objavljen je javni poziv za dodjelu državnih stipendija 
za nastavničke smjerove u STEM području u iznosu 4.500 kuna mjesečno, dok 
ostale stipendije u STEM području iznose 2.260 kuna mjesečno. Nakon što je 22. 
listopada stupio na snagu novi Zakon o visokom obrazovanju i znanstvenoj 
djelatnosti, održan je sastanak sa tajnicima javnih sveučilišta, a vezano uz 
pojašnjenje nedoumica u tumačenju pojedinih zakonskih članaka. Također, 
objavljen je javni poziv za predlaganje kandidata za članove Nacionalnog vijeća za 
visoko obrazovanje, znanost i tehnološki razvoj koji je otvoren do 28. studenog 
2022., a u odnosu na raniju varijantu, ovoga puta kandidate kandidiraju institucije. 



 

Ministar Fuchs potom je podsjetio da sukladno novom Zakonu visoka učilišta 
trebaju donijeti svoje statute i opće akte u roku 6 mjeseci od dana stupanja na 
snagu ovoga Zakona, unutarnji ustroj i ustroj tijela visokih učilišta trebaju biti 
dovršeni unutar jedne godine, a sveučilišno vijeće u roku od šest mjeseci treba 
objaviti pozive za prijavu kandidata.  

Ivica Šušak izvijestio je da će MZO do kraja tekućeg tjedna objaviti odgovore na 
upite sa sveučilišta vezono uz primjenu pojedinih odredbi ili članaka Zakona. 
Prema planu rada Sabora očekuje da će do kraja studenoga biti raspravljen i 
usvojen novi Zakon o osiguravanju kvalitete u visokom obrazovanju i znanstvenoj 
djelatnosti. Pojasnio je da Zakon o osiguravanju kvalitete uvodi jedinstveni 
postupak vrednovanja za sve subjekte u sustavu, a koji će provoditi neovisno 
povjerenstvo. Pritom je napomenuo da se u razdoblju od mjesec i pol dana neće 
moći pokretati akreditacija novih studijiskih programa, tj. sve dok ne zaživi primjena 
Zakona o osiguravanju kvalitete. Vezano uz programske ugovore izvijestio je da je 
u tijeku rad na izradi tri dokumenta; izradi biblioteke ciljeva, tj. razvojnih ciljeva koje 
će svako sveučilište moći odabrati; izradi kataloga indikatora/pokazatelja; i izradi 
uredbe koja će voditi cijeli proces i dati formulu za izračun sredstava za osnovnu i 
razvojnu komponentu. Uredba će biti donesena 1. travnja 2023. kada će početi 
pregovori, a zbog iznimno zahtjevnih modela primjene pravih, cjelovitih 
programskih ugovora predviđeno je da će se u prvoj fazi ugovori sklapati za sva 
javna veleučilišta i za dobar dio javnih sveučilišta. Zbog nastavka trenda pada broja 
studenata do 2030. godine, a u svrhu privlačenja studenata iz trećih zemalja, 
potrebno je u programske ugovore ugraditi element vezano uz dodatno 
financiranje. Na kraju je izvijestio da je za ovu akademsku godinu potpisana Odluka 
o privremenom financiranju koja ostaje na bazi prošlih parametara te je pripremljen 
Pravilnik o digitalnoj diplomi. Na pitanje predsjednika Rektorskoga zbora o tome 
tko je radio katalog indikatora, Ivica Šušak odgovorio je da su isti radile stručne 
službe Uprave za znanost i tehnologiju i Uprave za visoko obrazovanje MZO-a uz 
potporu tima Svjetske banke.  

Prof. dr. sc. Snježana Prijić-Samaržija upitala je kako će izgledati financiranje 
sveučilišta do stupanja na snagu programskih ugovora, posebice u razvojnom 
dijelu, te kako će izgledati dinamika uvođenja programskih ugovora na sveučilišta. 
Vezano uz pad broja studenata istakla je da su sveučilišta svjesna spomenutog 
problema stoga pokušavaju studijske programe učiniti atraktivnjima, a kao rješenje 
vidi internacionalizaciju. Upitala je također i na koji način učiniti hrvatska sveučilišta 
atraktivnijim za EU i ne-EU studente te može li u tome MZO pomoći obzirom na 
komplicirane procedure za zdravstveno osiguranje kao i mnoge prepreke kod 
sustava prijavljivanja na naša sveučilištra.  

Ivica Šušak rekao je da će prema Nacionalnom planu oporavka i otpornosti u prvoj 
fazi biti obuhvaćeno 20-tak % sveučilišta za pregovaranje o programskim 
ugovorima, ovisno o tome koja sveučilišta budu najspremnija.  

Prof. dr. sc. Radovan Fuchs smatra da je pitanje internacionalizacije važna tema 
o kojoj bi Rektorski zbor trebao razgovarati te donijeti strategiju. Najavio je da će u 
skorije vrijeme na europskoj razini biti riješeno pitanje studentskih viza i dolazaka 
studenata iz trećih zemalja, a MZO će nastaviti intenzivno raditi na popularizaciji 
studiranja u Hrvatskoj. Vezano uz internacionalizaciju Ivica Šušak rekao je da je 
Hrvatska nekonkurentna jer postoji monopol HZZO-a na osiguranje stranih 
studenata koji moraju unaprijed vratiti cjeloviti iznos godišnjeg osiguranja. Budući 
da kreću izmjene Zakona o zdravstvenom osiguranju, MZO će kao resorno tijelo 
sugerirati spomenutu promjenu. U svrhu poticanja internacionalizacije rekao je 
kako je postojao prijedlog da se zdravstveno osiguranje za strane studente 
financira iz državnog proračuna budući je brojka od 1.700 takvih studenata 
neznatna.  



 

Izv. prof. dr. sc. Valter Boljunčić pohvalio je povećanje broja i iznosa stipendija 
pritom istaknuvši da studenti koji završe STEM područje, a koje nije nastavničko, 
dobivanje pedagoških (nastavničkih) kompetencija moraju sami platiti te je 
predložio da se takvim studentima plati polaganje pedagoških (nastavničkih) 
kompetencija kroz stipendiranje. Vezano uz programske ugovore smatra da bi 
plaće, osim kroz osnovnu komponentu, trebale biti financirane i kroz onu razvojnu, 
posebno kod pokretanja novih, atraktivnih studijskih programa. Također smatra da 
je internacionalizacija jedina šansa za sveučilišta te bi i internacionalizaciju, 
posebno združenih studija, trebalo financirati kroz razvojnu komponentu.  

Prof. dr. sc. Radovan Fuchs odgovorio je da će sveučilišta pri zaključivanju 
programskog ugovora morati uklopiti dio oko plaća novih nastavnika. Nadalje je 
rekao da je za vaučere za prekvalifikaciju odraslih osigurano 100 milijuna eura te 
je dogovoreno da se to može koristiti i za cjeloživotno učenje. Takvi bi studenti 
dobili vaučere za pokrivanje troškova u vremenu trajanja prekvalifikacije.  

Ivica Šušak izvijestio je o održanom sastanku MZO-a sa dekanima učiteljskih 
fakulteta i pročelnicima sveučilišnih odjela učiteljskih studija te ranog i 
predškolskog odgoja. Podsjetio je da je osigurano milijardu eura za kompletnu 
vertikalu obrazovanja. Također, krenuo je prvi javni poziv za gradnju vrtića na 
cijelom teritoriju RH kroz koji će biti distribuirano prvih milijardu i 300 milijuna kuna 
za građenje ustanova ranog i predškolskog odgoja. Rekao je da trenutno nedostaje 
5000 odgajatelja, a obzirom da će uskoro biti višak učitelja razredne nastave, trebat 
će ih dokvalificirati u odgajatelje. Pritom je napomenuo da je u gotovo 80% ishoda 
učenja standard kvalifikacije za odgajatelja potpuno jednak standardu kvalifikacije 
za učitelja razredne nastave.  

Prof. dr. sc. Željko Tanjić rekao je da internacionalizacija predstavlja ključ daljnjeg 
razvoja sveučilišta te da iskustvo zemalja u okruženju može pomoći kod primjene 
modela internacionalizacije. Smatra da je potrebno pripremiti paket prijedloga kako 
djelovati u području internacionalizacije. 

Mr. sc. Sandra Bezjak pojasnila je da su indikatori temelj kada se govori o 
osiguravanju kvalitete jer oni omogućuju da se objektivizira vrednovanje i 
ostvarenje ciljeva odnosno standarda. Također istakla je kako praćenje neće biti 
moguće bez relevantnih podataka i u tom smislu veliko značenje ima projekt e-
sveučilišta odnosno izrada evidencija koja će omogućiti bolje prikupljanje 
podataka. Kao temu za jednu od sljedećih sjedica Rektorskoga zbora predložila je 
da iznese iskustva u primjeni Hrvatskog kvalifikacijskog okvira kako bi rektore 
upoznala sa iskustvima u prvih godinu dana.  

Ivica Šušak istaknuo je da na hrvatskim sveučilištima predaje neznatno mali broj 
stranih nastavnika jer smo autarkična i zatvorena akademska/znanstvena 
zajednica koja vrlo teško dopušta strancu da kod nas radi tj. predaje.   

Prof. dr. sc. Dragan Ljutić upitao je mogu li se uopće hrvatska sveučilišta 
uspoređivati sa sveučilištima iz Milana, Frankfurta, Munchena i sl. koja imaju 
daleko veću financijsku snagu.  

Prof. dr. sc. Radovan Fuchs je vezano uz internacionalizaciju rekao da na razini 
Europske unije imamo mali akobroj mobilnosti nastavnika sa hrvatskih sveučilišta, 
premali broj gostujućih profesora koji dođu na poziv hrvatskih sveučilišta/fakulteta 
te izrazito mali broj naših profesora koji odlaze predavati izvan Hrvatske.  

Prof. dr. sc. Dijana Vican smatra da je potrebno organizirati tematsku sjednicu 
Rektorskoga zbora kako bi se rapravilo o tome što se podrazumijeva pod 
internacionalizacijom. Mišljenja je da sveučilišta u Hrvatskoj neće opstati za 
naredne tri do četiri godine iz razloga što neće imati studenta. Smatra da se u 
Hrvatskoj mobilnost ne provodi pravedno jer se dozvoljava samo u reciprocitetu 
(koliko nastavnika putem Erasmusa dođe iz inozemstva, toliko ih na isti način može 



 

otići), a za hrvatske nastavnike u inozemstvu nije u svakom području jednaka. 
Naglasila je da nemaju sva sveučilišta novaca za sufinanciranje sudjelovanja u 
Erasmusu. Dodala je da su hrvatska sveučilišta unikatna u Europi i svijetu iz 
razloga što nigdje drugdje nema besplatnog visokog obrazovanja na javnim 
sveučilištima, a beneficije se odnose i na subvencioniranu studentsku prehranu. 
Smatra da od hrvatskog visokog obrazovanja napravimo brend te u području 
visokog obrazovanja postanemo otvorena zemlja u kojoj će svatko imati 
mogućnost doći studirati. 

Prof. dr. sc. Mirjana Polić Bobić uključila se u raspravu rekavši da Mađarska na 
osnovu međudržavnih bilateralnih ugovora svake godine prima određen broj 
studenata za pojedine struke. Tako npr. svake godine iz Brazila dolazi 5.000 
studenata na tehničke studije te je upitala ministra Fuchsa može li se kroz 
međunarodne kontakte i u Hrvatskoj raditi na uspostavljanju takve vrste suradnje.  

Prof. dr. sc. Radovan Fuchs odgovorio je da postoji interes Indije za studiranje 
indijskih studenata u Hrvatskoj te se o tome pregovara na međudržavnoj razini.  

Izv. prof. dr. sc. Valter Boljunčić ističe da je internacionalizacija važna jer je jedna 
od rijetkih grana u visokom obrazovanju gdje ima više financijskih sredstava nego 
smo u mogućnosti utrošiti. Pritom je napomenuo da većina studenata kod odluke 
o upisu ne gleda na kojoj se rang listi nalazi određeno sveučilište već kakva je 
njegova zapošjivost nakon završetka određenog studija/sveučilišta. 

Predsjednik Rektorskoga zbora zaključio je raspravu konstatacijom da će 
Rektorski zbor provesti tematsku raspravu o internacionalizaciji na jednoj od 
sljedećih sjednica.  

Bruna Bandula predstavila je novousvojeni plan rada Hrvatskog studentskog 
zbora za tekuću akademsku godinu. Složila se da je studentski standard u 
Hrvatskoj visok jer koristimo dobre modele koji jačaju socijalnu dimenziju visokoga 
obrazovanja. Potom se osvrnula na odredbu članka 77. Zakona o visokom 
obrazovanju i znanstvenoj djelatnosti o ponavljanju studijske godine te pokrenutoj 
inicijativi Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci u kojoj se provodi analiza o broju 
studenata ugroženih ovom odredbom. Prema podacima toga tijela trenutno se 25% 
studenata nalazi u drugom upisu što znači da su isti u ugrozi da izgube redoviti 
status, ali pritom poseban problem predstavlja činjenica da na većini studijskih 
programa ne postoji mogućnost prelaska u status izvanrednog studenta. Najavila 
je da će upitnik biti proveden i na ostalim visokim učilištima pa je zamolila i 
predstavnike MZO-a da razmotre ovu stavku. Upitala je predstavnike MZO-a kada 
mogu očekivati zahtjev za imenovanjem predstavnika studenata u Povjerenstvu za 
izmjenu Zakona o studentskom zboru i drugim studentskim organizacijama. 

Ivica Šušak vezanu uz odredbu članka 77. Zakona odgovorio je da se ona odnosi 
na novo upisane studente, a ne one koji su studij upisali prethodnih godina jer se 
na njih odnose pravila koja su vrijedila onda kada su studij upisivali. Prema planu 
donošenje Zakona o studentskom zboru i drugim studentskim organizacijama 
očekuje u trećem kvartalu 2023. godine.  

Predsjednik Rektorskoga zbora potom je otvorio raspravu vezano uz dopis koji 
je prof. Boras uputio na određene europske institucije te je rektoricu Vican zamolio 
dodatno obrazloženje.  

Prof. dr. sc. Dijana Vican izvijestila je o saznanjima o dopisu koji je prof. Damir 
Boras, tada aktualni rektor Sveučilišta u Zagrebu, u rujnu mjesecu uputio na adrese 
predsjednice Europskog parlamenta, Povjerenstva za kulturu i obrazovanje EU kao 
i na desetak drugih europskih tijela. U spomenutom dopisu kritizira Zakon o 
visokom obrazovanju i znanstvenoj djelatnosti i način na koji je isti donesen te se 
u dopisu navodi da je stav isit onome Sveučilišta u Zagrebu. Obzirom na navedeno 
upitala je stoji li iza spomenutog dopisa Senat Sveučilišta u Zagrebu ili se radi o 



 

individualnom stavu rektora. Istakla je da stavovi Sveučilišta u Zadru nisu ni 
približno slični onima onima u dopisu zbog čega smatra da Rektorski zbor treba 
reagirati.   

Prof. dr. sc. Radovan Fuchs rekao je da je upoznat sa sadržajem pisma 
istaknuvši da je pismo imalo za cilj zaustaviti proces donošenja Zakona. Smatra da 
je ovakav čin politički nezgodan te je stvorio lošu sliku kako sveučilištima, tako i 
Vladi i premijeru. Budući je dopis poslan u ime Sveučilišta u Zagrebu zanima radi 
li se o stavu Senata Sveučilišta u Zagrebu ili je u ovom slučaju zloupotrebljena 
pozicija rektora zagrebačkoga sveučilišta.  

Prof. dr. sc. Vlado Guberac naglasio je da je Zakon o visokom obrazovanju i 
znanstvenoj djelatnosti usvojen kroz široku javnu raspravu demokratskim putem. 
Smatra da Rektorski zbor po ovom pitanju treba zauzeti stav i poslati ga prema 
svim institucijama na koje je dopis poslan.  

Prof. dr. sc. Dragan Ljutić složio se s rektorom Gubercem istaknuvši pritom da 
su po pitanju novog Zakona i rektori i sveučilišta dali svoja mišljenja te su 
maksimalno poštivane sve demokratske procedure.   

Predsjednik Rektorskoga zbora rekao je da o spomenutoj temi nije bilo riječi na 
Senatu Sveučilišta u Zagrebu te podsjetio je da je u vrijeme izrade novoga Zakona 
suradnja s Ministarstvom bila dobra. U dopisu o kojem je riječ se spominju autori 
knjige „Akademske slobode u prijedlozima novih zakona“, a u dopisu su korištene 
riječi koje nekome mogu smetati. Smatra da se dopis može smatrati lošom 
porukom iz Hrvatske obzirom da Sveučilište u Zagrebu pokriva gotovo polovinu 
obrazovnoga sustava. Stoga bi trebalo pripremiti dokument koji će govoriti o tome 
kako se vidi suradnja sveučilišta i Ministarstva znanosti i obrazovanja te kako svi 
zajedno vidimo buduće visoko obrazovanje i znanost u Hrvatskoj. Bez obzira na 
pojedinačne stavove smatra da treba prihvatiti usvojeni Zakon, a vrijeme će 
pokazati eventualne nedostatke što će se riješiti izmjenama i dopunama. Ono što 
može kao rektor Sveučilišta u Zagrebu jest pripremiti dovoljno jasan i kvalitetan 
dokument tj. osvrt modernog i otvorenog sveučilišta koje Sveučilište u Zagrebu 
nastoji biti, a s kojim će upoznati Rektorski zbor i poslati relevantnim europskim 
institucijama. Dodao je da svi već djelujemo sukladno novom Zakonu te zaključio 
da sveučilišta moraju surađivati sa MZO-om kao partnerom u cilju zajedničkog 
djelovanja.  

Predsjednik Rektorskoga zbora zaključio je kako se Rektorski zbor, kao 
krovno tijelo hrvatskih sveučilišta, usuglasio u stavu da se ne slaže sa 
sadržajem niti terminologijom dopisa koji je u rujnu 2022. tadašnji rektor 
Sveučilišta u Zagrebu prof. dr. sc. Damir Boras uputio europskim 
institucijama vezano uz donošenje novoga Zakona o visokom obrazovanju i 
znanostvenoj djelatnosti.  

Ad.5. Imenovanje predstavnika Rektorskoga zbora (rektora) za pregovaranje 
o kolektivnom ugovoru za područje visokog obrazovanja, znanstvene i 
umjetničke djelatnosti; 

Predsjednik Rektorskoga zbora rekao je da je u materijalima poslan dopis MZO-
a kojim se traži imenovanje predstavnika Rektorskoga zbora (rektora) za 
sudjelovanje u pregovorima o sklapanju novog Kolektivnog ugovora za znanost i 
visoko obrazovanje. Podsjetio je da do sada rektori nisu imali svog predstavnika 
kod pregovaranja oko kolektivnog ugovora već su to većinom bili predstavnici 
Sindikata. Potom je kao rektor najvećeg sveučilišta u Hrvatskoj predložio da 
sudjeluje kao predstavnik Rektorskoga zbora, a za zamjenika je predložio rektora 
Dragana Ljutića.  

Slijedom provedene rasprave, predsjednik Rektorskoga zbora predlaže, a 
članovi Rektorskoga zbora jednoglasno donose sljedeću 



 

ODLUKU 

o imenovanju predstavnika Rektorskoga zbora i njegova zamjenika za 
sudjelovanje u postupku pregovora za sklapanje kolektivnog ugovora za 

područje visokog obrazovanja, znanstvene i umjetničke djelatnosti 

I. 

Za predstavnika Rektorskoga zbora za sudjelovanje u postupku pregovora 
za sklapanje kolektivnog ugovora za područje visokog obrazovanja, 
znanstvene i umjetničke djelatnosti imenuje se prof. dr. sc. Stjepan Lakušić, 
rektor Sveučilišta u Zagrebu i predsjednik Rektorskoga zbora. 

II. 

Za zamjenika predstavnika Rektorskoga zbora iz točke I. ove Odluke imenuje 
se prof. dr. sc. Dragan Ljutić, rektor Sveučilišta u Splitu i zamjenik 
predsjednika Rektorskoga zbora. 

III. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

Ad.6. Prijedlog kandidata za članove Nacionalnog vijeća za visoko 
obrazovanje, znanost i tehnološki razvoj 

Predsjednik Rektorskoga zbora rekao je da je Ministarstvo znanosti i 
obrazovanja na temelju članka 115. stavka 1. Zakona o visokom obrazovanju i 
znanstvenoj djelatnosti, 26. listopada 2022. (NN 125/2022) objavilo javni poziv za 
predlaganje kandidata za Nacionalno vijeće za visoko obrazovanje, znanost i 
tehnološki razvoj. Nacionalno vijeće sastoji se od 15 članova, od kojih su četiri 
znanstvena savjetnika ili znanstvena savjetnika u trajnom izboru, sedam redovitih 
profesora ili redovitih profesora u trajnom izboru, od kojih je najmanje jedan iz 
umjetničkog područja, dva profesora stručnog studija ili profesora stručnog studija 
u trajnom izboru te dvije osobe iz područja poduzetništva. Rektorski zbor može 
predložiti bilo koji broj kandidata, a rok za slanje prijedloga je 28. studeni 2022. 
Izvijestio je da je na fakultetskim vijećima sastavnica Sveučilišta u Zagrebu već 
pokrenuto predlaganje kandidata koji će nakon rasprave na Senatu biti predloženi 
u ime Sveučilišta u Zagrebu. Zamolio je rektore da daju mišljenja o tome smatraju 
li da je potrebno da se u ime Rektorskoga zbora predlože kandidati ili da 
predlaganje kanidata bude na razini sveučilišta.  

Prof. dr. sc. Ivan Samardžić rekao je da je Sveučilište u Slavonskom Brodu 
predložilo kandidata, istaknuvši pritom kako je ovdje riječ o odgovornoj funkciji te 
da svi kandidati trebaju štititi interes cjelokupne akademske zajednice.  

Slijedom provedene rasprave predsjednik Rektorskoga zbora predlaže, a 
članovi Rektorskoga zbora jednoglasno donose sljedeću  

ODLUKU 

o predlaganju kandidata za članove Nacionalnog vijeća za visoko 
obrazovanje, znanost i tehnološki razvoj 

I. 

Rektorski zbor neće predlagati kandidate za članove Nacionalnog vijeća za 
visoko obrazovanje, znanost i tehnološki razvoj.  

II. 

Svoje kandidate za članove Nacionalnog vijeća za visoko obrazovanje, 
znanost i tehnološki razvoj iz reda redovitih profesora i redovitih profesora u 
trajnom izboru svako sveučilište će dostaviti samostalno. 



 

III. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

Ad.7. Imenovanje predstavnika Rektorskoga zbora za članove radnih skupina 
iz nadležnosti Ministarstva znanosti i obrazovanja 

Predsjednik Rektorskoga zbora izvijestio je o pristiglom dopisu MZO-a kojim 
traže imenovanje predstavnika Rektorskoga zbora u radne skupine za izradu 
Pravilnika o Upisniku visokih učilišta, Pravilnika o Upisniku studijskih programa, 
Pravilnika o obliku i sadržaju svjedodžbe, diplome i dopunske isprave o studiju i 
Pravilnika o sadržaju i korištenju informacijskih sustava. Potrebno je imenovati po 
2 predstavnika za svaku radnu skupinu ili prema prijedlogu MZO-a imenovati ista 
dva predstavnika za sve radne skupine obzirom na povezanost podzakonskih 
propisa.  

Prof. dr. sc. Snježana Prijić-Samaržija složila se sa sugestijom MZO-a da 
Rektorski zbor predloži dvije osobe koje će sudjelovati u svim tijelima te je u ime 
Sveučilišta u Rijeci predložila prof. Martu Žuvić, prorektoricu za studije i studente 
Sveučilišta u Rijeci.  

Predsjednik Rektorskoga zbora predložio je prof. dr. sc. Dubravka Majetića 
prorektora za znanost, istraživanje i poslijediplomske studije Sveučilišta u Zagrebu.  

Slijedom provedene rasprave predsjednik Rektorskoga zbora predlaže, a 
članovi Rektorskoga zbora jednoglasno donosi sljedeću  

ODLUKU 

o prijedlogu predstavnika Rektorskoga zbora za članove radnih skupina za 
izradu nacrta pravilnika iz nadležnosti Ministarstva znanosti i obraovanja 

I. 

Za predstavnike Rektorskoga zbora za članove radnih skupina za izradu 
nacrta pravilnika iz nadležnosti Ministarstva znanosti i obrazovanja: 
Pravilnika o Upisniku visokih učilišta, Pravilnika o Upisniku studijskih 
programa, Pravilnika o obliku i sadržaju svjedodžbe, diplome i dopunske 
isprave o studiju i Pravilnika o sadržaju i korištenju informacijskih sustava 
predlažu se prof. dr. sc. Dubravko Majetić, prorektor za znanost, istraživanje 
i poslijediplomske studije Sveučilišta u Zagrebu i izv. prof. dr. sc. Marta 
Žuvić, prorektorica za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete SveučiIišta u 
Rijeci. 

II. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

Ad.8. Imenovanje predstavnika Rektorskoga zbora na sastanku ravnatelja 
uprava nadležnih za visoko obrazovanje 

Predsjednik Rektorskoga zbora izvijestio je da je 28. listopada Ministarstavo 
znanosti i obrazovanja poslalo dopis u kojem traže imenovanje predstavnika na 
sastanku ravnatelja uprava nadležnih za visoko obrazovanje. Sastanak će se 
održati 23.-24. studenog u Pragu, a 21.-22. studenog održava se konferencija o 
strategijama i politikama u visokom obrazovanju. Predsjednik Rektorskoga zbora 
predložio je prof. dr. sc. Juricu Pavičića, prorektora za međunarodnu i 
međuinstitucijsku suradnju Sveučilišta u Zagrebu.  

Slijedom provedene rasprave predsjednik Rektorskoga zbora predlaže, a 
članovi Rektorskoga zbora jednoglasno donose sljedeću 

ODLUKU 



 

o imenovanju predstavnika Rektorskoga zbora na sastanku ravnatelja 
uprava nadležnih za visoko obrazovanje u Pragu, Republika Češka 

I. 

Imenuje se prof. dr. sc. Jurica Pavičić, prorektor za međunarodnu i 
međuinstitucijsku suradnju Sveučilišta u Zagrebu za sudjelovanje u ime 
Rektorskoga zbora na sastanku ravnatelja uprava nadležnih za visoko 
obrazovanje (DG Higher Education Meeting) koji će se 23. i 24. studenoga 
2022. održati u Pragu, Republika Češka. 

II. 

Troškove putovanja i smještaja u Pragu snosi Rektorski zbor. 

III. 

Predstavnik Rektorskoga zbora obvezuje se Rektorskome zboru dostaviti 
kratko izvješće s informacijama sa sastanka iz točke I. ove Odluke. 

IV. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
Ad.9. Razrješenje dosadašnjeg i imenovanje novog zamjenika predstavnice 
Rektorskoga zbora u Radnoj skupini Solidarna Hrvatska 

Predsjednik Rektorskoga zbora u okviru ove točke izvijestio je da je prof. dr. sc. 
Damir Knjaz zatražio da ga se razrješi s pozicije zamjenika predstavnice 
Rektorskoga zbora, prof. dr. sc. Snježane Prijić-Samaržija, u Radnoj skupini 
Solidarna Hrvatska.  

Slijedom provedene rasprave predsjednik Rektorskoga zbora predlaže, a 
članovi Rektorskoga zbora jednoglasno donose sljedeću 

ODLUKU 

o imenovanju zamjenskog predstavnika Rektorskoga zbora u radnim 
skupinama za izradu programskih dokumenata za financijsko razdoblje 

Europske unije 2021.-2027. 

I. 

Za zamjenika članice Radne skupine Solidarna Hrvatska na mjesto prof. dr. 
sc. Damira Knjaza sa Kineziološkog fakulteta Sveučilišta u Zagrebu imenuje 
se prof. dr. sc. Jurica Pavičić, prorektor za međunarodnu i međuinstitucijsku 
suradnju Sveučilišta u Zagrebu. 

II. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

Ad.10. Imenovanje predstavnika Rektorskoga zbora i njegova zamjenika u 
Odbor za praćenje provedbe Programa Konkurentnost i kohezija 2021.-2027. 
i Integriranog teritorijalnog programa 2021.-2027. 

Predsjednik Rektorskoga zbora izvijestio je o pristiglom dopisu iz Ministarstva 
regionalnog razvoja i fondova EU kojim se traži da Rektorski zbor do 9. studenog 
imenuje jednog predstavnika u predmetni Odbor. Potrebno je imenovati jednog 
člana dužnosničke razine i njegovog zamjenika rukovodeće službeničke razine sa 
savjetodavnom ulogom u Odboru. 

Prof. dr. sc. Vlado Guberac predložio je rektoricu Dijanu Vican za predstavnicu 
Rektorskoga zbora u predmetnom Odboru.  



 

Slijedom provedene rasprave predsjednik Rektorskoga zbora predlaže, a 
članovi Rektorskoga zbora jednoglasno donose sljedeću  

ODLUKU 

o imenovanju predstavnika Rektorskoga zbora i njegova zamjenika u Odbor 
za praćenje provedbe Programa Konkurentnost i kohezija 2021.-2027. i 

Integriranog teritorijalnog programa 2021.-2027. 

I. 

Za predstavnika Rektorskoga zbora u Odbor za praćenje provedbe Programa 
Konkurentnost i kohezija 2021.-2027. i Integriranog teritorijalnog programa 
2021.-2027. imenuje se prof. dr. sc. Dijana Vican, rektorica Sveučilišta u 
Zadru. 

II. 

Za zamjenika predstavnika Rektorskoga zbora iz članka I. Odluke imenuje se 
prof. dr. sc. Jurica Pavičić, prorektor za međunarodnu i međuinstitucijsku 
suradnju Sveučilišta u Zagrebu.  

III. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

Ad.11. Razno  

Ad.11.1. Suradnja s Nacionalnim centrom za vanjsko vrednovanje 
obrazovanja na ispitima državne mature 

Predsjednik Rektorskoga zbora podsjetio je da je u ožujku 2022. NCVVO objavio 
ispitne kataloge iz kojih je razvidno da će učenici koji će maturu polagati 2023. 
polagati jedinstvenu razinu ispita iz hrvatskoga jezika. a da prethodno o tome nije 
odaslana nikakva službena najava niti obavijest visokim učilištima, a nije ni došlo 
do izmjene članka 6. Pravilnika o polaganju državne mature (NN1/13) Ministarstva 
znanosti i obrazovanja koji propisuje da se ispiti u obaveznom dijelu državne 
mature mogu polagati na jednoj od dviju razina i to: višoj (A) i osnovnoj (B) razini. 
Obzirom da to stvara problem učenicima koji su maturu polagali prethodnih godina, 
trebalo je naći rješenje za takve učenike. Stoga je netom prije sastanka pristigla 
uputa Središnjeg prijavnog ugovora kako će se ispit iz Hrvatskog jezika za potrebe 
upisa vrednovati jednako kao dosadašnja viša (A) razina, dok će se prethodno 
ostvareni rezultati na osnovnoj (B) razini preračunavati sukladno korištenjem 
koeficijenta 0.6, što znači da će ti kandidati ostvariti manje bodova. Budući se 
navedena promjena odražava na upisne kriterije na sveučilišta, tj. na ulazne 
kompetencije pristupnika predlaže da u ime Rektorskoga zbora uputi dopis 
ravnatelju NCVVO-a kojim ga upozorava na počinjene nepravilnosti. Obzirom na 
izostanak komunikacije na više razina, predlžae osnivanje radne skupine koja bi 
okupljala sve dionike procesa državne mature kao savjetodavnog tijela koje će 
pratiti rezultate i analizirati provođenje državne mature, ali prije svega služiti kao 
platforma za pravovremenu razmjenu informacija i postizanje općeprihvatljivih 
dogovora.  

Prof. dr. sc. Dijana Vican istakla je da sve kvalitativne promjene trebaju biti 
primjenjive barem nakon tri godine, tj. promjene se ne mogu donositi „preko noći“. 

Prof. dr. sc. Nikša Burum prenio je informaciju da se priprema spajanje više (A) i 
niže (B) razine matematike te bi volio da se jasno zna tko je osoba koja stoji iza tog 
prijedloga. Podsjetio je da sveučilišta imaju potpisane pojedinačne ugovore sa 
NCVVO-om kojima priznaju kompetenciju NCVOO-u za provedbu postupka 
državne mature te koje prihvaćaju kao razredbeni postupak. Dodao je da 
sveučilišta mogu raskinuti postojeće ugovore i ponovno uvesti prijemne ispite, 



 

odnosno samostalno odlučiti hoće li položenu državnu maturu vrednovati kao 
postupak vrednovanja za upise studenata.  

Prof. dr. sc. Željko Tanjić smatra da je potrebno organizirati sastanak sa 
ravnateljem Nacionalnog centra za vanjsko vrednovanje obrazovanja, ali i da se 
pitanja na ovu temu rasprave sa MZO-om.  

Slijedom provedene rasprave predsjednik Rektorskoga zbora predlaže, a 
članovi Rektorskoga zbora jednoglasno donose sljedeću  

ODLUKU 

o osnivanju Radne skupine za praćenje rezultata i analizu provođenja 
državne mature 

I. 

Ovom Odlukom osniva se Radna skupina za praćenje rezultata i analizu 
provođenja državne mature. 

II. 

Radna skupina osniva se u cilju razmjene informacija između tijela iz sustava 
visokog obrazovanja čiji je djelokrug povezan s provedbom državne mature 
i/ili vrednovanjem rezultata državne mature te davanja preporuka vezanih uz 
državnu maturu.   

III. 

Radna skupina sastoji  se od predstavnika sljedećih tijela: 

 Rektorskoga zbora 
 Zbora veleučilišta 
 Sveučilišta u Zagrebu 
 Ministarstva znanosti i obrazovanja 
 Agencije za znanost i visoko obrazovanje 
 Nacionalnog centra za vanjsko vrednovanje obrazovanja 

  
 

Dužnost predsjednika Radne skupine obavlja predstavnik Rektorskoga 
zbora.  

U radu Radne skupine mogu po potrebi sudjelovati stručnjaci i druge pravne 
ili fizičke osobe za koje se utvrdi da bi svojim sudjelovanjem mogle 
pridonijeti radu Radne skupine. 

Radnu skupinu administriraju stručne službe Sveučilišta u Zagrebu. 

IV. 

Imenovani predstavnici ne primaju naknadu za svoj rad. 

V. 

Radna skupina može djelovati na sastancima i putem elektorničke 
komunikacije (e-mailom, videokonferencije i slično) 

VI. 

Ova odluka stupa na snagu danom donošenja. 

Ad.11.2. Imenovanje predstavnika Rektorskoga zbora u Zboru veleučilišta 

Predsjednik Rektorskoga zbora rekao je da sukladno članku 94. stavak 5. 
Zakona o visokom obrazovanja i znanstvenoj djelatnosti u radu Zbora veleučilišta 



 

sudjeluje predstavnik Rektorskoga zbora. Predložio je da predstavnik Rektorskoga 
zbora u Zboru veleučilišta bude aktualni predsjednik Rektorskoga zbora. 

Izv. prof. dr. sc. Damir Jugo rekao je da se pozivi za sjednice Zbora veleučilišta 
redovito šalju predsjedniku Rektorskoga zbora, tj. stručnoj službi Rektorata 
međutim niti jednom do sada predsjednik Rektorskoga zbora nije došao na 
sjednicu Zbora veleučilišta.  

Slijedom provedene rasprave predsjednik Rektorskoga zbora predlaže, a 
članovi Rektorskoga zbora jednoglasno donose sljedeću 

ODLUKU 

o predstavniku Rektorskoga zbora na sjednicama Zbora veleučilišta 

I. 

Na sjednicama Zbora veleučilišta kao predstavnik Rektorskoga zbora 
sudjeluje aktualni predsjednik Rektorskoga zbora.  

II. 

U slučaju spriječenosti, na sjednicama Zbora veleučilišta kao predstavnik 
Rektorskoga zbora sudjeluje zamjenik predsjednika ili drugi član 
Rektorskoga zbora s pravom glasovanja. 

III. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

Predsjednik Rektorskoga zbora zahvalio je svima na sudjelovanju i zaključio 
sjednicu u 19 sati.  

 

Zapisnik sastavile:          Predsjednik Rektorskoga zbora 

 
Paula Pavletić, prof. i                                       prof. dr. sc. Stjepan Lakušić 
Petra Lojen, mag. oec.                               Rektor Sveučilišta u Zagrebu 
 

 

 

 

 

 


